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Helye: Polgármesteri Hivatal Bp., XV., Bocskai út 1-3.  
            C. épület Kossuth terem 
            
  
Meghívott 20 fő képviselő: (Báder György, Bárdosi György, dr. Balázs Zoltán, dr. Balogh 
András, Báthory Erzsi, Bencsics Lászlóné, Bitvai Nándor, Donga Árpádné, Dárdai Árpádné, 
Gyurcsánszky János, Gyurkovics Miklós, Király Csaba, László Tamás, Major Sándor, 
Németh Angéla, dr. Novák Ágnes, dr. Pintér Gábor, Szilvágyi László, Tóth Imre, Vizér 
Klára) 
 
Jelen van: 4 fő (Donga Árpádné, Báthory Erzsi, Dárdai Árpádné, Szabó Anna) 
 
Meghívottak:  
Juhászné dr. Baráth Márta jegyző, a Jegyzői Kabinet vezetője, dr. Sárosi Magdolna a 
Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Trinn Miklós a Jogi és Szervezési Osztály vezetője, 
Nábrádi Pálné a Humánpolitikai Osztály vezetője, Németh Tibor a Németh Tibor a 
Főépítészi, Városfejlesztési és Üzemeltetési Főosztály vezetője, Sipos Gábor főépítész, Jávori 
Péter a Városüzemeltetési Osztály vezetője, Ludvig Éva a Belső Ellenőrzési Osztály vezetője, 
Vargáné dr. Kalán Ilona a Közigazgatási és Ügyfélszolgálati Főosztály vezetője, Deák Zsolt 
az Építésügyi Osztály vezetője, Gál Györgyi az Igazgatási és Ügyfélszolgálati Osztály 
vezetője, Reiszné Naszádi Magdolna az Intézményfelügyeleti és Humán Főosztály vezetője, 
Herczeg István a Köznevelési, Közművelődési és Sport Osztály vezetője, dr. Zsidei Kinga a 
Szociális és Egészségügyi Osztály vezetője, Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője, 
dr. Turcsányi Miklós az Adóügyi Osztály vezetője, Böröczfy Ferenc a Gazdálkodási Osztály 
vezetője. 
 
Meghívottként jelen van:  Vizér Klára alpolgármester  
 Aradi Gizella a Közgazdasági Főosztály vezetője  

Zsiska Zoltánné a Palota Holding Zrt. Ingatlankezelési 
Osztályának a vezetője  
Dr. Ódor József a RÁTE képviseletében  

 
További meghívottak:  
Dr. Sólyom Olimpia a XV. kerületi Önkormányzat Egészségügyi Intézményének főigazgató 
főorvosa, Gráczer Irma az Egyesített Szociális Intézmény igazgatója, Dr. Kovács Imre a 
Gazdasági Működtetési Központ főigazgatója, Soha Péter a Gazdasági Működtetési Központ 
gazdasági igazgatója, Bene Attila a Gazdasági Működtetési Központ műszaki igazgatója, 
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Bárkai Katalin a Gazdasági Működtetési Központ szervezési igazgatója, Dr. Holló Szilvia 
Andrea a XV. Média Kommunikációs és Szolgáltató Közhasznú Nonprofit Kft. vezetője, 
Szaniszló Attila a CSAPI-15 Vásárcsarnok és Piacfenntartó Kft vezetője, Juhász Márton a 
Palota-15 Rehabilitációs és Közfoglalkoztatási Közhasznú Nonprofit Kft vezetője, Dr. Kiss 
Gyula a Palota Holding Ingatlan-és Vagyonkezelő Zrt. vezérigazgatója, Demeter János a 
RÉPSZOLG Környezetgazdálkodási és Foglalkoztatási Nonprofit Közhasznú Kft vezetője, 
Oláh Béla a RUP-15 Kft ügyvezető igazgatója, Galambos Ferenc XV. kerületi 
Rendőrkapitány, Csonka László a Globomax Zrt. kapcsolattartója. 
 
Jelen vannak: ---- 
 
Többcélú Intézmények: 
Ábri László a Dózsa György Gimnázium igazgatója, Rozsáli Oszkár a Kontyfa Középiskola 
és Általános Iskola igazgatója, Bäckné Kremm Andrea a László Gyula Gimnázium és 
Általános Iskola igazgatója, Zádoryné Leiner Erika a Száraznád Nevelési-Oktatási Központ 
igazgatója. 
Általános Iskolák: 
Varga László a Czabán Általános Iskola igazgatója, Csörgő Mária a Hartyán Általános Iskola 
igazgatója, Kovács Tibor a Károly Róbert Általános Iskola igazgatója, Selényiné Stier Márta 
a Kolozsvár Általános Iskola igazgatója, Rónáné Helle Mária a Neptun Általános Iskola 
igazgatója, Frák Erika a Pestújhelyi Általános Iskola igazgatója, Bikfalvi Borbála a 
Rákospalotai Kossuth Lajos Általános Iskola igazgatója, Gressó Tiborné a Szent Korona 
Általános Iskola vezetője. 
Óvodák: 
Kissné Zachar Piroska az Ákombákom Óvoda vezetője, Balogh Ildikó a Hartyán-Árendás 
Összevont Óvoda vezetője, Veress Szilvia a Micimackó Óvoda vezetője, Hajas Lászlóné a 
Molnár Viktor Óvoda vezetője, Turóczyné Ungvári Edit a Mosolykert Óvoda vezetője, 
Hovanyecz Katalin a Mozdonyvezető Óvoda vezetője, Nagyné Pácza Erika a Napsugár 
Összevont Óvoda vezetője, Neboda Katalin a Palotai Vadvirág Óvoda vezetője, Csörgőné 
Bánhalmi Éva a Pestújhelyi Óvoda vezetője, Végváriné Kékhegyi Erika a Rákospalotai 
Hetedhét Óvoda vezetője, Balla Béláné a Rákospalotai Kertvárosi Óvoda vezetője. 
 
Jelen vannak:  --- 
 
Alapítványok:  
Bácskai Endre az 56-os Szövetség XV. ker. Szervezete, Alapítvány a Holnapért, Alapítvány a 
MÁV telepi iskoláért, Alapítvány az Ifjúság Tánc- és Zeneművészeti Nevelésért, Alapítvány a 
XV. Molnár Viktor u. 94-96. alatti óvoda támogatásáért, Aranyszamár Művészeti és 
Kulturális Egyesület, Artkontúr Művészeti és Kulturális Egyesület, ATHOSZ Művészeti-
Közéleti és Irodalmi Társaság, A Holnap Egészséges Gyermekeiért Alapítvány, Az 
Egészségesebb, Esztétikusabb Környezetért Alapítvány, ÁBÉCÉ Egyesület a Gyermekért, 
Biondo Bike Club, Budapest XV. Kerületi Gazdakör, Budapest XV. Kerületi Idősek és 
Nyugdíjasok Egyesülete, Civil Mozgalom XV. kerületi Szervezete, CIVITALIS Egyesület, 
ClubNetCet Internetes Ismeretterjesztő Egyesület, CORTEX Alapítvány az Agysérültek 
Rehabilitációjáért, Csutkababa Alapítvány, Egészségőrző Egyesület, Együtt a Gyermekekért, 
Az Egészségért Alapítvány, Együtt Újpalotáért Kulturális és Szociális Érdekképviseleti 
Egyesület, Első Magyar Gó Egyesület Pestújhely, Energia Információs Központ Egyesület, 
Ép Lélek, Egészséges Test Alapítvány, Értelmes Életért Alapítvány, Észak-Pesti 
Környezetvédelmi Kulturális és Szabadidősport Egyesület, Északi Fény Természetjáró 
Egyesület, Európai Hátrányos Helyzetűek Közhasznú Egyesülete, Fitness Duo Iskola Oktatási 



 3 

és Sport Alapítvány, Forrás – Bogács Alapítvány, Garabonciás Egyesület, Gondoskodás 
Gyermekeinkért Alapítvány, Hálózat a Kultúráért, Művészetért Egyesület, Hartyán 
Alapítvány Az Iskoláért, Hartyán Diáksport Egyesület, Hátrányos Helyzetűek Alternatív 
Műhelye (HÁTHA), Hét Galamb Alapítvány, Hétszínvilág Transz-Perszonális Egyesület, 
Hétszín-Virág Alapítvány a XV. kerületi Bölcsődékért, Holnap már Késő Környezetvédelmi 
Alapítvány, Hosszútávú Egészségmegőrző Program Közhasznú Egyesület, Ifjúsági Caritas 
Egyesület, Inthos Nemzetközi Kórház Hálózat Alapítvány, Jézus Szíve Alapítvány, Jövőt 
Álmodunk Egyesület, Kavicsosi Deák Alapítvány, Kegyelem Alapítvány, Kinizsi TTK, 
Kontyfa Sportiskola, Korona Művelődési Kulturális és Oktatási Alapítvány, Korszerű 
Tudással Építsd a Jövődet Alapítvány, Közbizalom Közhasznú Egyesület, Közbiztonsági 
Polgárőr Közhasznú Egyesület, Középpont Mentális Egészségvédő Egyesület, „KUCI” 
Kisállatmenhely Alapítvány, Kultúrműhely Alapítvány, Kurimszy Sándor Emlékalapítvány, 
LABE XV. kerületi Szervezete, Legea-Bulldózerek Unihockey Club Budapest, Lehetőség a 
Rászorulóknak Alapítvány, MDOSZ H-1 Rákospalotai Madárbaráti Egyesület, Magyar 
Kerékpárosklub, Magyar Politikai Foglyok Szövetsége, Magyar Szinergia Ház Közhasznú 
Egyesület, Magyar Vöröskereszt XV. Kerületi Szervezete, Magyarok Szövetsége Egyesület, 
Magyarországi Szocialista Romák Szervezete (MSzRSz), MÁV Telep Baráti Köre KHE, 
MEASZ – Összefogás a Demokráciáért, Meixner Alapítvány, Micimackó és Természet 
Alapítvány, Mini Manó Alapítvány, Mozgássérültek BP-i Szervezetének Rákospalotai 
Tagszerve, Munkarend Alapítvány, Nagycsaládosok Újpalotai Egyesülete, Nagyot Ugró Tinik 
Rohanó Ifjú Fiúk Edző Raja, Nádastóparki Óvodai Alapítvány,  Neptun Diáksport Egyesület, 
NIHON Újpalotai Sportegyesület, Nyírpalota Társaság, Nyitott Gondolkodók Egyesülete, 
Nyugodt Holnap Alapítvány, Nyújtsd a Kezed Alapítvány, Országos Gyermekvédő Liga, 
Orvosi Kamara XV. Kerületi Szervezete, Otthon Segítünk Alapítvány, Őszirózsa Alapítvány, 
Palotai Kincsőr Alapítvány, Palota Röplabda Sport Klub, Palotai Csokonai Asztali Labdarúgó 
Egyesület, Palotai Önvédelmi Védegylet, Palotai Polgárőrség, Palotai Sporthorgász 
Egyesület, Paulay Alapítvány, Páskomliget Szenvedélymentes Klub, Periféria Alapítvány, 
Perspektíva Nova Egyesület, Perspektíva Kulturális és Segítő Egyesület, Pestújhelyi Iskoláért 
Egyesület, Pestújhelyi Kertbarát Egyesület, Pestújhelyi Pátria Közhasznú Egyesület, 
Pestújhelyi Sport Club, Polgári Érdekképviseleti Egyesület, POFOSZ- Magyar Politikai 
Fogyok Szövetsége, Pro Minor Egyesület a Gyermekekért, Pro Scola Gregorius Dózsa 
Alapítvány, Rákospalota a Mi Otthonunk Egyesület, Rákospalota-Pestújhely-Újpalota 
Kiemelten Közhasznú Környezetvédelmi Közalapítvány, Rákospalota – Pestújhely – Újpalota 
Közrend és Vagyonvédelmi Kiemelten Közhasznú Közalapítvány, Rákospalota Kolozsvár 
DSE, Rákospalotai Szilas Néptáncegyüttes Egyesület, Rászorulókat Támogatók Egyesülete, 
ROM-SOM Cigány Kulturális és Hagyományőrző Szervezet, Sclerosis Multiplex Budapesti 
Egyesület, Segítsd az Iskoládat! Közhasznú Egyesület, Sportiskola Sportegyesület, Szabó 
MIklós Lelki Pásztor Szellemi Hagyatékát Őrző Alapítvány, Szertelen-Kék Alapítvány, 
Szilvássy Andor Barlangkutató Egyesület, Szociális és Rehabilitációs Alapítvány, Szolidáris 
Kisnyugdíjasok Egyesülete, Szövőgyár utcai Óvoda Gyermekeiért Közhasznú Alapítvány, 
SZÖVTÁRS Egyesület, Szülők, Tanítványok a Kolozsvár úti Iskoláért Alapítvány, Támogasd 
a Rászorulókat Alapítvány, Tavasz Kórus Alapítvány, Toronyhír Újpalotai Média Alapítvány, 
Tündérképző Egyesület, UJPA STOMA Klub Egyesület, Újpalotaiak Baráti Köre Művelődési 
és Érdekvédelmi Egyesület, Újpesti Torna Egylet, Unilever Tömegsport Egyesület, Viperák 
Amerikai Futball Egyesület, VIVA VOCE Alapítvány, Viwal Tanoda Kézműveseket Képző 
Közhasznú Egyesület, XV. kerületi Cukorbetegek Klubja, XV. kerületi Köztisztviselők 
Sportegyesülete, Zene-Tánc-Mozgás Kulturális Egyesület, Zuglói Ilco Egyesület, BKIK XV. 
kerületi Szervezete. 
 
Jelen vannak: --- 
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   Donga Árpádné elnök: Üdvözli a megjelent tisztségviselőket, 
bizottsági tagokat és a meghívott előadókat. Megállapítja, hogy a Szociális, Családvédelmi és 
Tulajdonosi Bizottság 4 fő bizottsági tag jelenlétével határozatképes. Az ülést 900 órakor 
megnyitja. Ismerteti a napirendi pontokat:  
 
 
Zárt ülésen tárgyalandó a  Mötv. 46. § (2) bek. a) pontja alapján:  

 
1. Előterjesztés a 2013. január 25-től 2013. február 8-ig kiírt szociális alapú lakáspályázat 

elbírálásáról (SZCSTB ikt.sz: 1/63-65/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
2. Előterjesztés a 2013. január 25-től 2013. február 8-ig kiírt költségelvű lakáspályázat 

elbírálásáról (SZCSTB ikt.sz: 1/63-66/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
 

******** 
 
    Donga Árpádné elnök: Az 1/79-63/2013. és az 1/79-63/a-
e/2013. számon kiosztott, „a Budapest Főváros XV. kerületi Rákospalota, Pestújhely, 
Újpalota 2013. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztést 
javasolja a nyilvános ülésen napirendre tűzni és megtárgyalni. Az 1/63/67-68-69/2013. 
számokon kiosztott előterjesztéseket javasolja a zárt ülésen napirendre tűzni és 4., 5. és 6. 
napirendi pontként megtárgyalni. Megállapítja, hogy a napirenddel kapcsolatban kérdés, 
észrevétel nem érkezett. Szavazást kér az alábbi ügyrendi javaslatról: „A Szociális, 
Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az előterjesztett napirendi 
pontokat és azok tárgyalási sorrendjét”.  
 
SZCSTB 97/2013. (III.5.) sz. határozat 
 
A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság úgy dönt, hogy elfogadja az 
előterjesztett napirendi pontokat és azok tárgyalási sorrendjét.  
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
 
Elfogadott napirend: 
 
1.  Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

2013. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz: 1/79-63/2013.  sz. 
anyag és az 1/79-63/a-e/2013.  sz. anyagok)  

         Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
         Aradi Gizella főosztályvezető  
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Zárt ülésen tárgyalandó a  Mötv. 46. § (2) bek. a) pontja alapján:  
 

3. Előterjesztés a 2013. január 25-től 2013. február 8-ig kiírt szociális alapú 
lakáspályázat elbírálásáról (SZCSTB ikt.sz: 1/63-65/2013. sz. anyag)  

         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 

 
4. Előterjesztés a 2013. január 25-től 2013. február 8-ig kiírt költségelvű 

lakáspályázat elbírálásáról (SZCSTB ikt.sz: 1/63-66/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
4. Előterjesztés önkormányzati tulajdonú lakás ismételt bérbeadásáról  (SZCSTB 

ikt.sz: 1/63-67/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
5.  Előterjesztés önkormányzati tulajdonú lakás ismételt bérbeadásáról  (SZCSTB 

ikt.sz: 1/63-68/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
6.  Előterjesztés önkormányzati tulajdonú lakással kapcsolatos bérleti jogviszony 

hosszabbításáról (SZCSTB ikt.sz: 1/63-69/2013. sz. anyag)  
         Előterjesztő: László Tamás polgármester  
         Előadó: Dr. Sárosi Magdolna kabinetvezető 
 
 

******** 
 
 
1.  Előterjesztés a Budapest Főváros XV. kerületi Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 

2013. évi költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról (Ikt.sz: 1/79-63/2013.  sz. 
anyag és az 1/79-63/a-e/2013.  sz. anyagok)  

         Előterjesztő, előadó: László Tamás polgármester  
         Aradi Gizella főosztályvezető  

 
   Donga Árpádné elnök: Megadja a szót az előterjesztőnek szóbeli 
kiegészítésre.  
 

Aradi Gizella főosztályvezető: A legfontosabb változásokat ismerteti 
az előzőleg megtárgyalt előterjesztéshez képest. A Zsókavár III. ütemhez kapcsolódóan a 
képviselő-testület döntésének megfelelően 52 324 000 forintot terveztek be a 79 200 000 
forinthoz képest. A fejlesztési alap terhére a Széchenyi tér 4/b. sz. alatti ingatlan 
megvásárlására 27 940 000 forintot terveztek be. A költségvetésbe, az általános tartalék 
terhére a bölcsőde kertek fejlesztésére 30 millió forintot építettek be. A fejlesztési alapból 
9 550 000 forinttal egészítették ki a Kontyfa utcai iskola felújításának a költségeit. A 
képviselő-testület döntésének megfelelően a közművelődési megállapodásokkal kapcsolatos 
előirányzatokat is beépítették a költségvetésbe.   
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A módosító indítvány alapján a Sportiskola SE támogatására 2 millió forinttal nagyobb 
összeget terveztek be az általános tartalék terhére, és szintén módosító indítvány alapján az 
átmeneti segély előirányzata 7 millió forinttal emelkedik az általános tartalék terhére.   A 
PEPE rendezvényeire tervezett 500 000 forintot kivették és áttették az általános tartalékba. Az 
egészségügyi intézmények engedélyezett álláshelyeinek a számát lecsökkentették a képviselő-
testület döntésének megfelelően 238 főre, ezért az ehhez a létszámhoz tartozó előirányzattal, 
vagyis 33 100 000 forinttal megnövelték az általános tartalékot. Átvezették azt a felvetődött 
változást, amely szerint a szociális alap nem a KKES Bizottság, hanem a Szociális, 
Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság hatáskörébe tartozik. A 17. §-ban a hatályba lépés 
napja is módosult, miszerint a kihirdetést követő napon lép hatályba a rendelet.  

 
Donga Árpádné elnök: Kérdések, hozzászólások következnek.  
 
Báthory Erzsi képviselő: A Zsókavár utcában már folynak a 

munkálatok, annak ellenére, hogy a költségvetést még nem fogadták el. Véleménye szerint ez 
szabálytalan.  

 
 
 
Szabó Anna bizottsági tag: A költségvetés első olvasatának a 

megtárgyalása utáni napon már gőzerővel kezdték el a munkákat.  
 
Donga Árpádné elnök: A végleges előterjesztésben kérték, hogy az 

egészségügyi intézmények engedélyezett álláshelyeinek a számát 254 főben határozzák meg, 
ugyanis a csökkentést a képviselő-testület még nem fogadta el. A csökkentett létszám miért 
került be a költségvetésbe?   

 
Aradi Gizella főosztályvezető: Az előterjesztő egyeztetett az 

intézmény vezetőjével. Tudni kell, hogy sok üres álláshely van az egészségügyi 
intézményben. Főigazgató asszony egyetértett abban, hogy 16 fővel lehet csökkenteni az 
engedélyezett álláshelyek számát, ugyanis így is el lehet látni a feladatokat. A 
létszámcsökkentés jelentős megtakarítást jelent az önkormányzatnak, ezért az előterjesztő azt 
javasolja, hogy a csökkentett létszámot hagyja jóvá a képviselő-testület január 1-jétől. Az 
intézmény költségvetésébe ne kerüljön be a felesleges előirányzat, mert azt nagyon nehéz 
elvonni. Ha beleteszik ezt az összeget és nem költik el, a személyi juttatások előirányzatával 
az intézményvezető gazdálkodik, amit a későbbiekben nagyon nehéz lesz „bolygatni”. 
Tudomása szerint az intézményvezető írásos anyagot adott arról, hogy az intézmény a 
csökkentett létszámmal is biztonsággal el tudja látni a feladatát.  

 
Donga Árpádné elnök: Az intézményvezető állásfoglalása rendben 

van, de erről nem ő dönt, hanem a képviselő-testület. Az előterjesztésben jogos a 238-as 
csökkentett létszám feltüntetése?  

 
Aradi Gizella főosztályvezető: A képviselő-testület dönt a 

létszámcsökkentésről, ezért az előterjesztésben szerepel erre vonatkozóan egy határozati 
javaslat. Azt feltételezték, hogy a képviselő-testület egyetért a létszámcsökkentéssel, ezért 
ennek megfelelően készítették el a költségvetést, technikailag szerették volna segíteni a 
döntést.  
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Donga Árpádné elnök: Az első olvasatban a 238 engedélyezett 
álláshely szerepelt, a végleges változatban a 254 álláshely és most a képviselő-testület döntése 
ellenére ismét a 238 álláshely szerepel.  

 
Dárdai Árpádné képviselő: Dr. Sólyom Olimpia főigazgató asszony 

nem volt jelen a költségvetés első olvasatának a tárgyalása során, nem nyilatkozott, ezért 
támogatták a 254 engedélyezett álláshelyet. Nem volt jelen Dr. Sólyom Olimpia az előző 
ülésen, és erről semmiféle papírt nem kaptak. A képviselő-testületnek is látnia kellene az 
általa adott írásos véleményt.  

 
Báthory Erzsi képviselő: A Rákos úti rendelőben hány fő igazgatót 

foglalkoztatnak? Az emberek azt mondják, hogy megnövekedett az orvos-igazgatók száma. 
 
Dárdai Árpádné képviselő: A 7. mellékletben hiányzó közmű 

szakaszok a 2011. évi kötvényből lesznek kiegyenlítve. A Zsókavár III. ütem esetében is a 
kötvényből lesznek a fejlesztések finanszírozva. A fejlesztési alap soraiban nem találja a 
módosításokat, mi került be és mi nem.  

 
Aradi Gizella főosztályvezető: A kiemelt sorok a változásokat 

tartalmazzák. A hiányzó közmű szakaszokkal kapcsolatos észrevétel szakmai kérdés, utána 
fog nézni. A fejlesztési alappal kapcsolatos mellékletekben részletesen bemutatják, hogy a 
fejlesztéseket milyen forrásból valósítják meg.  
 

Dárdai Árpádné képviselő: A PEPE 500 000 forintos támogatását 
miért nem a civil szervezetekhez rakták, miért az általános tartalékba tették?  
 

Aradi Gizella főosztályvezető: Az volt a legegyszerűbb megoldás, ha a 
PEPE támogatását az általános tartalékba teszik át. A költségvetésbe, a tavalyi évben 
Helmajer Lászlóné irodavezető asszony javaslatára került be a PEPE. Benne volt a bázisban 
és idén senki nem szólt, hogy erre már nincs szükség.  
 

Dárdai Árpádné képviselő: A tegnapi nap folyamán, este kaptak egy e 
mailt, amelyben jelezték, hogy ma reggel 8 órakor lesz a Pénzügyi és Jogi Bizottság ülése. 
Hogy lehet, hogy ennyi idő alatt a PJB befogadta vagy nem fogadta be a módosító 
javaslatokat? Miért kellett ennyire sietni? A Pénzügyi és Jogi Bizottság miért nem szerda 
délelőtt ülésezik? 
 
   Donga Árpádné elnök: Véleménye szerint is a Pénzügyi és Jogi 
Bizottságnak később kellett volna ülnie, ugyanis így megvolt a forgatókönyv arra 
vonatkozóan, hogy aki éjjel átnézte az előterjesztést, az tudott módosító indítványt benyújtani. 
Azt sem értette, hogy miért kellett új módosító indítványokat benyújtani? Véleménye szerint a 
korábbiak ugyanúgy érvényesek lettek volna.  
 

Aradi Gizella főosztályvezető: Eljárás jogilag kevésbé szakember, 
ezért a tegnapi nap folyamán megkereste jegyző asszonyt, akivel hosszan konzultált az 
ügyben. A szakvélemény az volt, hogy mivel új előterjesztés készült, így az abban foglaltak 
figyelembe vételével kellett az új módosító javaslatokat benyújtani.  
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Donga Árpádné elnök: A Pénzügyi és Jogi Bizottság tudomása szerint 
egyik módosító javaslatot sem támogatta annak ellenére, hogy némely módosítás már be van 
építve a költségvetésbe. Több kérdés, hozzászólás nincs. A határozati javaslat a következő: 
„A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-
testületnek „a Budapest Főváros XV. kerületi Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 2013. évi 
költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztésben foglaltakat”, melyről 
kéri a szavazást.  

 
SZCSTB 98/2013. (III.5.) sz. határozat 
 
A Szociális, Családvédelmi és Tulajdonosi Bizottság megtárgyalásra javasolja a képviselő-
testületnek „a Budapest Főváros XV. kerületi Rákospalota, Pestújhely, Újpalota 2013. évi 
költségvetéséről szóló rendelet megalkotásáról” szóló előterjesztésben foglaltakat.  
Felelős   : polgármester 
Határidő: 2013. március 6. 
(Szavazati arány: 4 igen szavazat, egyhangú)  
Döntéshozatalban résztvevők száma: 4 fő 
Döntésből kizárt önkormányzati képviselő neve és kizárás indoka: - 
Jegyző jogszabálysértésre vonatkozó jelzése: -  
 
   Donga Árpádné elnök: Köszöni a részvételt, a nyilvános ülést bezárja. 
A Bizottság 5 perc szünet után zárt ülés keretében folytatja a munkáját.  
 
 
 

K.m.f. 
 

 
 

        Donga Árpádné 
                                                                                              elnök 

 
 
 
A jegyzőkönyvet készítette: Gulyásné Végh Katalin 
            bizottsági titkár 
   


